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Punkt 1: Godkendelse af dagsorden

Punkt 2: Godkendelse af referat

Referat fra mødet den 27. april er godkendt i skriftlig høring.

Punkt 3a: Mundtlige meddelelser

Info om nye regler vedr. vejledning af specialer, BA-projekter og projektorienterede
forløb.

Punkt 3b: Skriftlige meddelelser

Følgende meddelelser er til studienævnets orientering

Brobygning

Den 2. maj blev der afholdt brobygningsaktivitet med 25 gymnasieelever fra Viborg
Visuel Gymnasium. De blev kastet ud i en tinkering-workshop (faciliteret af Eva Knutz) –
hvor de skulle ”tinker” fremtidens mobiltelefon anno 2030. Og det blev til nogle
spændende materiale eksperimenter og fremtidsscenarier med mobile telefoner, der
kunne foldes sammen, kobles op til bittesmå genstande (ens ring), som indeholdte
hologrammer og helt nye teknologier så som ”clay” teknologier som kunne antage
”Barbapapa-agtige” forme.

Herudover blev der afholdt Q & A med studerende Benjamin Assenholt og Natasha fra
InfoVid og Webkom – som fortalte om, hvordan det er at være studerende på SDU.

Pulsen var høj blandt eleverne og de 2 gymnasielærer fik en tinkering-workhop med i
billetten. De har spurgt, om de må komme igen næste år - gerne en hel dag!

Bæredygtighedsakademi
Årets bæredygtighedsakademi afholdes i Kolding d.27/6-1/7. Alle opfordres til at hjælpe
med at reklamere for arrangementet (se bilag 1).

Nye studenterrepræsentanter

• Johanna er blevet udpeget som ny repræsentant for Infovid.
• Franciska færdiggør sit studie nu til sommer, hvorfor der skal udpeges en ny
repræsentant for ITPD. Der er fundet en mulig kandidat og
studienævnssekretæren arbejder på sagen.

Punkt 4: Eksamensklager

Punktet er til studienævnets orientering og overvejelse
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Studienævnet har modtaget en oversigt over eksamensklager i det akademiske år 20/21
(vintereksamen 20/21 og sommereksamen 21) (se bilag).

Punkt 5: Skema

Punktet drøftes mhp. intern afklaring af muligheder

Skemalagt undervisning kan som udgangspunkt finde sted fra kl. 8, hvilket dog kan være
problematisk for pendlere. Hvilke muligheder er der for fleksibilitet? Ønsker studienævnet
at kommentere på udmelding fra campusleder?

Punkt 6: Resume ifm. BA-projekt

Punktet behandles med henblik på præcisering af fagbeskrivlse
Studienævnet forholder sig til formeleringen vedr. resume i fagbeskrivelsen for
bachelorprojektet. Den nuværende formulering skaber forvirring blandt studerende og
undervisere, og studienævnet bedes drøfte, hvordan formuleringen kan præciseres, så
det ikke er uklart, hvorvidt der skal afleveres 1 eller 2 resumer ved gruppeafleveringer.
Studienævnet kan lade sig inspirere af formuleringer fra andre uddannelser (se bilag 1).

Punkt 7a: Uddannelsesberetning ITPD

Punktet behandles med henblik på klarmelding til fakultetet senest den 10. juni
Studienævnet bedes forholde sig til den udarbejdede uddannelsesberetning for ITPD.

Vedhæftet som bilag findes:

• Studieleders status på sidste års handlingsplaner (se afsnit A bilag 1)
• Swot-analyse (se afsnit B bilag 1)
• Studienævnets årshjul 2020 og 2021 med referatuddrag fra studienævnsmøder
(se bilag 2-3)
• Kommentarer til nøgletal (se afsnit D bilag 1)

Punkt 7b: Samarbejde med aftagere

Punktet behandles med henblik på kvalitetssikring
Studienævnet bedes forholde sig til antallet af studerende, der har gennemført et
projektorienteret forløb eller lignende i efteråret 2021.
Bib Infovid Ivk Webkom ITPD Design Start Up (ITPD)
2 0 8 18 27 4

Studienævnet skal i den forbindelse overveje, om dette afføder kommentarer/ideer til
relevante samarbejder med aftagere om studierelaterede aktiviteter. En mulighed for
yderligere fokus på projektorienteret forløb for kandidatstuderende er projektet TalentX
(se også bilag 1).

Punkt 7c: Stundenterbestand
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https://odin.sdu.dk/sitecore/index.php?a=fagbesk&id=95432&lang=da
https://leadthetalent.dk/talentx/


Punktet behandles med henblik på kvalitetssikring
Studienævnet bedes forholde sig til bestanden af studerende i et givent år på en master-
eller diplomuddannelse eller andre deltidsuddannelser og enkeltfag.
Såfremt kvalitetsindikatoren giver anledning til drøftelser, skal studienævnet redegøre
nærmere for forholdene og på baggrund af en undersøgelse vurdere, hvilke tiltag der
skal sættes i værk for at rette op på forholdene.

I dette semester har fagpakken Interaktionsdesign i fysiske produkter været gennemført
for sidste gang.
Antal deltagere: 5

Punkt 7d: Adgangskrav for KA-uddannelser

Punktet behandles med henblik på tilbagemelding til fakultetet senest 5. august

Studienævnet drøfter, hvorvidt der ønskes ændringer i adgangskrav for
kandidatuddannelser med henblik på optag 2023.

De nuværende adgangskrav for kandidatuddannelserne fremgår af studieordningens § 2.

Punkt 8: Evalueringsstrategi

Punket behandles med henblik på at udforme en konkret formulering til
evalueringsstrategien
Studienævnet drøfter organisering af talspersonsordning (se bilag 1).
Studienævnet drøfter ligeledes formulering til evalueringsstrategi vedr. behandling af
slutevalueringer (se bilag 2).

Punkt 9: Eventuelt

Punkt 10 (Lukket) : Behandling af indkomne
studenteransøgninger

Studenteransøgninger tilgås i SAGA
Studienævnet bedes tage formandsafgørelserne til efterretning.
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https://saga.sdu.dk/

